
Ringamåla Älgskötselområde 

Minnesanteckningar från styrelsemöte 10 november 2015 

Närvarande: Arne Karlsson, Kjell Berggren, Johan Bergholz, Johan Gyberg, Jesper Bengtsson 

§ 1.  Jesper Bengtsson hälsade välkommen och öppnade mötet 

§2. Älgobs  

Utfallet för årets älgobs diskuterades. 0,059 obs per timme är i nivå med snittet de 

senaste åren. Även kalv/hondjur (0,61) är likvärdigt. Tjurandelen av vuxna är högre än 

vanligt, men inom normal variation. Slutsats att stammen verkar vara stabil. 

Antalet obs-timmar har minskat med färre jaktlag och färre jaktdagar första veckan 

och fördelen med en snabb siffra har minskat. 

Förslag: ändra rapporteringstiden till nästa säsong till ordinarie regler (7 första 

jaktdagarna under första månadens älgjakt). 

§ 3. Jaktens utfall 

3 pinntjurar och 8 kalvar har fällts så här långt. Inga hondjur ännu.  

62% tjurkalv bland fällda, medelvikt 47 kg ( för 6 av kalvarna).  

2 tjurar trafikdödade inom området i sommar/höst. Inga sjuka rapporterade. 

§ 4. Skötselplan för 2016-2018 

Bakgrundssiffror och förutsättningar för ny plan diskuterades. Gällande 

älgförvaltningsplan och tilldelningsnivån för licensområden samt födelsehistoriken 

mm. Simuleringar på olika p-tal för att skjuta vuxen tas fram, arealerna skall 

dubbelkollas före nästa möte. 

Alla siffror skall in i planen så att styrelsen kan gå till beslut nästa gång. 

§ 5. Nästa möte är enligt planen den 8 december kl 18.00 

§ 6. Mötet avslutades 
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